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Computeronderwijs  –  Pedagogische kwaliteit

De Vlaamse overheid doet forse financiële inspan-
ningen om via het PC/KD-project een doorbraak
te forceren inzake de invoering van computerge-
bruik in de basis- en secundaire scholen.

In het desbetreffende besluit van de Vlaamse rege-
ring staat ingeschreven dat de overheid zal toezien
op het effectief gebruik van het geld voor het doel
waarvoor het is ter beschikking gesteld.

Ongetwijfeld zal niemand ontkennen dat ICT
(informatie- en communicatietechnologie) een
belangrijk onderdeel uitmaakt van onze heden-
daagse maatschappij en dat het dus niet meer dan
normaal is dat de scholen daar ook kunnen en
moeten op inspelen. In het buitenland, meer
bepaald in de Verenigde Staten, waar men reeds
langere tijd ervaring heeft met computeronderwijs,
zijn pedagogische strekkingen op gang gekomen
die stellen dat het positieve effect dat de computer
heeft op de pedagogische kwaliteit van het onder-
wijs overroepen is. Men schijnt echter niet over
voldoende wetenschappelijk onderbouwde studies
te beschikken om hieruit hetzij een positieve, hetzij
een negatieve conclusie te trekken.

De vraag kan dus worden gesteld of er hier niet in
het wilde weg wordt gehandeld.

1. Op welke manier zal, naast de controle op het
effectieve gebruik van het geld voor aanschaf
van computers en randapparatuur, controle en
begeleiding worden georganiseerd op het peda-
gogisch verantwoord gebruik van ICT in de
scholen ?

2. Beschikt de minister-president over studies of
informatie met betrekking tot het al dan niet
positieve effect van computeronderwijs op de
pedagogische kwaliteit van het onderwijs, die
het invoeren op een dergelijke schaal van ICT
in de scholen verantwoorden ?

3. Bestaan er plannen om een dergelijk onderzoek
te organiseren ? Zo ja, wanneer zal dit van start
gaan ? Zo neen, waarom niet ?

N.B. Deze vraag werd eveneens gesteld aan de
heer Eddy Baldewijns, Vlaams minister van
Onderwijs en Ambtenarenzaken.

Antwoord

Een gecoördineerd antwoord zal worden verstrekt
door de heer Eddy Baldewijns, Vlaams minister
van Onderwijs en Ambtenarenzaken.


